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2024Z02668 

Vragen van de leden Veltman (VVD) en Olger van Dijk (Nieuw Sociaal 
Contract) aan de Staatssecretaris van Infrastructuur en Waterstaat over het 
bericht «Geweld tegen NS-medewerkers weer toegenomen, «schokkend en 
onacceptabel»» (ingezonden 16 februari 2024). 

Vraag 1
Bent u bekend met het artikel «Geweld tegen NS-medewerkers weer 
toegenomen, «schokkend en onacceptabel»»?1 

Vraag 2
Heeft u een verklaring waarom het aantal geweldsdelicten tegen 
NS-medewerkers is toegenomen? 

Vraag 3
Deelt u het gevoel van de leden dat het «Aanvalsplan veilig met de trein’ 
hard nodig is, mede gelet op deze schrikbarende cijfers? 

Vraag 4
Hoe gaan andere landen om met geweld tegen treinmedewerkers en zijn er 
lessen die we hieruit kunnen trekken? 

Vraag 5
Wat is de stand van zaken wat betreft de uitvoering van de motie «Aanvals-
plan veilig met de trein» en binnen welke termijn kan deze uitvoering worden 
verwacht?2 

Vraag 6
Hoe vorderen de gesprekken tussen uw ministerie, J&V en de vervoerders 
wat betreft de veiligheid? 

Vraag 7
Zijn de maatregelen die de NS extra neemt bij u bekend en hoe helpt u de 
NS bij het nemen van deze maatregelen? 

1 NOS, 15 februari 2024, Geweld tegen NS-medewerkers weer toegenomen, «schokkend en 
onacceptabel» (nos.nl)

2 Tweede Kamer, vergaderjaar 2023–2024, 36 410 XII, nr. 32
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Vraag 8
De NS heeft aangegeven graag bodycams in te willen zetten ter vergroting 
van de veiligheid; bent u het eens met de stelling dat deze bodycams een 
goede aanvulling zou zijn ter vergroting van de veiligheid van controleurs? 

Vraag 9
Kunt u, mede gelet op de ernst van de situatie, deze vragen op korte termijn 
beantwoorden?
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